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Alexander McQueen (1969-2010) was one of the most influential, imaginative and
inspirational designers at the turn of the millennium. His fashions both challenged and
expanded the conventional parameters of clothing beyond utility to a compelling
expression of culture, politics and identity. Focusing on the most iconic and acclaimed
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designs of his prolific career, this stunning book examines McQueen's inimitable
technical virtuosity and its subversion of traditional tailoring and dressmaking
practices. This book also focuses on the highly sophisticated narrative structures found
in McQueen's collections and in his astonishing and extravagant runway presentations,
which suggested the most avant-garde installation and performance art. Intended as
an assessment of Alexander McQueen's entire career, this book includes in-depth
studies of six collections that illustrate and encapsulate thematic chapters as well as
an interview with Sarah Burton, the new creative director of Alexander McQueen who
had been the designer's right-hand design aide since 1996.

作者介绍: 

Andrew Bolton is Curator and Harold Koda is Curator in Charge at The Costume
Institute, The Metropolitan Museum of Art. Tim Blanks is contributing editor of
Style.com and Susannah Frankel is fashion editor of The Independent newspaper.
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评论

Savage Beauty可以归档为designer‘s bible了，艺术天才有多另类，就有多迷人。

-----------------------------
封面很碉

-----------------------------
这次纽约买得最满意的就是这本书了。

-----------------------------
这个是不是限定版的封面 @10864595

-----------------------------
站在书店里一下午愣是给看完了 其实对于喜欢他的人而言的确是本好书
服装剪裁的细节方面非常清楚的呈现出来 可惜 书很贵 我的确没钱买

-----------------------------
多年前在大都会看完展以后买的。
每当受到死本能召唤的时候，就会想起麦昆和他的作品。

-----------------------------
没被Lee虐过的实习生不是好实习生？

-----------------------------
The one and only, Lee Alexander McQueen.

-----------------------------
实体书很震撼

-----------------------------
最喜欢的梦



-----------------------------
去亚马逊买 比淘宝便宜100！！！

-----------------------------
朝圣。妈的，差点哭出来。

-----------------------------
yes! this is probably the best catalog i've ever read!

-----------------------------
對於McQueen的理解一度僅限於淘寶爆款Skull
scarf...讀完這本簡直會全身起雞皮疙瘩。意念的前衛和有趣、極致的工藝，和那戲劇化
的人生履歷搭配起來讀，很有震撼感。不得不說Mets這個展的名字也是極致相配，sava
ge beauty，總結得一分不多，一分不少。

-----------------------------
谁来送给我

-----------------------------
打书钉翻完了，细节太太太太太美了！

-----------------------------
其实我到现在都没有满意过任何一本关于mcqueen的书过,不过为了封面,我给五星

-----------------------------
绝版书 ！

-----------------------------
Part of life, kind of live.

-----------------------------
失去这样一位天才，实在太令人遗憾了



-----------------------------
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书评

一百分纯正的美，轻盈之美，忧伤之美，腐朽之美，野蛮丑陋之美，死亡之美。他在丑
恶的世界中寻找爱，在黑暗中寻找美。一个英雄艺术家，把自己的每一块碎片燃烧殆尽
，以一场盛大的死亡落幕。一本 Alexander McQueen: Savage Beauty
，我从前言读到后记，趴在书上观察每一处细节...  

-----------------------------
觉得写太多的言语都不如把你的衣服传图上来更好的形容你。 感谢你 Alexander
McQueen（1969年3月17日－2010年2月11日）  
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